
ZÁPISNICA 

Z verejného zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo 03.08.2015 

V Pavčinej Lehote 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: podľa prezenčnej listiny – M. Benická 

Program: 

1. Zahájenie 

2. Vyhodnotenie akcií kultúrno – športových popoludní z 26.07. a 02.08.2015 

3. Informácie o priebehu príprav projektov a stavebných povolení v rámci PRV 

4. Prejednanie návrhu Zmluvy o dielo na verejné  obstarávanie – poľné cesty 

5. Rôzne 

6. Uznesenie 

7. Záver 

 

Rokovanie: 

K bodu 1/ 

Zasadnutie otvoril a viedol starosta obce Miroslav Ščasný. 

Privítal prítomných a skonštatoval, že zastupiteľstvo je uznášania schopné. Prečítal návrh programu 
podľa pozvánky a k tomuto programu nikto z prítomných poslancov  nemal pripomienky a program 
odsúhlasili. 

Písaním zápisnice bola poverená Mgr. Kureková. 

K bodu 2/ 

Starosta vyzval prítomných, ktorí mali na starosti organizáciu športového popoludnia dňa 26.07.2015  
aby akciu zhodnotili. 

Mgr. Kureková - 

- Poďakovala za pomoc pri organizácii akcie p. Mgr. Tomáňovej a M. Benickej 

- Vyslovila poľutovanie, že sa omeškal program s jumping skupinou, ale celá akcia dopadla 
pozitívne a športové hry pre deti boli dobre hodnotené  

Mgr. Tomáňová – skonštatovala, že Mgr. Kureková výborne pripravila program a odmeny pre deti 

Ing. Hajkovský – pripomienka k organizácii programu v rezortu VILLA Betula – veľmi zlá, vyjadril 
nespokojnosť 

Starosta – pozitívne reakcie aj od občanov PL 



Divadelné predstavenie dňa 02.08.2015 bolo hodnotené starostom a Mgr. Tomáňovou tiež veľmi 
pozitívne, vyjadrenie pochvaly na výkony hercov a reakcie obecenstva. 

Ing. Hajkovský sa vyjadril k príprave filmového večera – 08.08.2015 – bude nutné pripraviť 
sedenie/poprosil poslancov, aby prišli skôr a pomohli s vynášaním lavíc a sedenia/ 

Výber filmového titulu prebehne až  na mieste, podľa želania prítomných divákov 

K bodu 3/ 

Starosta informoval prítomných o pokračujúcich prípravách na vypracovaní projektovej 
dokumentácie k potrebám PRV 

- Zateplenie MŠ – pripravené, v dohľadnej dobe dôjde k stretnutí farárky a starostu obce 
ohľadne dohody okolo pozemku 

- Požiadal úrad v Žiline, aby pridelili obci PL stavebný úrad 

- Projektová dokumentácia k projektu Poľné cesty- zajtra bude ukončená 

- Stretol sa so starostami obcí smerom na západ od PL, ktorých by sa týkala výstavba cesta na 
Lazisko- vyjadrila sa pozitívne k projektu, pomôžu s financovaním cez organizáciu EKOLÓG 
/forma pôžičky a v prípade úspešnosti sa financie vrátia obci PL/ 

- Chodníky v obci – podal ešte jednu doplňujúcu objednávku – od rodiny Nikoli po zastávku 
autobusu smerom k Osv. besede /aby sa riešilo v jednom balíku/ 

- Na stavebný úrad pôjde žiadosť o predlženie stavebného povolenia / skončená platnosť/, 
ktoré bolo vydané počas rekonštrukcie ciest v obci  

- SPF /ako majiteľ časti pozemkov pod PZ/ – vydá súhlas so zmenou účelu stavby v prípade 
požiarnej zbrojnice 

- Ostatní majitelia / boli oslovení osobne poslancami /, žijúci v Pavčinej Lehote a ich príbuzní 
vyslovili predbežný súhlas so zmenou účelu a prestavbou PZ 

- Ing. Hajkovský – p. Zdenka Staroňová č.66 – nesúhlasí 

- Ing. V. Kupčo pracuje na projektovej dokumentácii 

K bodu 4/ 

Starosta vyzval prítomných, aby sa vyjadrili k predloženej zmluve firmy B&J FINANCE na vypracovanie 
projektu verejného obstarávania, potrebného k podaniu žiadosti o financovanie projektu Poľné cesty  
-výstavby cesty na Lazisko 

Ing. Hajkovský, starosta, poslanci  – zhrnuli pripomienky v do týchto bodov: 

- Čl. 3, ods. 2 – platba 50% z celkovej sumy do 5 dní a 50% po odovzdaní diela 

- Čl. 4, ods. 6 – zmeniť slovo „právom“ na slovo „povinnosťou“ 

- Čl. 4, ods. 11 – nový bod – „ Objednávateľ má nárok na vrátenie 20% z celkovej ceny podľa -
čl.3, ods.1 z dôvodu chybného spracovania zo strany zhotoviteľa verejného obstarávania. 

- Čl. 5, ods. 5 – zmeniť na 3 pracovné dni do termínu na podanie projektu 

Takto pripomienkovanú zmluvu starosta odošle a bude sa čakať na vyjadrenie druhej strany. 



K bodu 5/ 

Starosta – navrhol termín zasadnutia zastupiteľstva na 07.09.2015 

Ing. Klepáč – vyslovil potrebu zapožičať vyžínačky na skosenie buriny a trávy v okolí ihriska  

- Starosta prisľúbil obecnú vyžínačku 

P. Okoličány – dotaz na rozlohu obecného pozemku na majetkoch / potreba riešiť kompostovisko/, 
opäť sa našiel čerstvý vývoz na pôvodnom kompostovisku  

- dotaz na výmenu dosiek na lavičkách – pri Brziakových lavička veľmi nízka 

- dotaz na vývoz separovaného odpadu – ľudia neskladajú kartóny, ukladajú okolo plastový odpad, 
napriek tomu, že sú kontajnery plné, navrhuje k cintorínu dodať ešte jeden kontajner na plast 
/v prípade nedostatku miesta odobrať jeden kontajner na sklo/ 

Mgr. Staroňová – či majú vracať smetiari nádoby na odpad späť – nechávajú stáť na ulici 

K bodu 6/ 

Mgr. Kureková prečítala uznesenie a to sa aj schválilo. 

K bodu 7/ 

Starosta zasadnutie zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

V Pavčinej Lehote, 03.08.2015 

Zapísala:  Mgr. Radka Kureková               ................................................ 

 

         ................................................ 

                Miroslav  Ščasný – starosta obce Pavčina Lehota 

 

 

 

 

 

 

 


